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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2010. október 27-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Kovácsné Jáni Katalin, 
Balázs Péter, Orlay Imre, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Horváth József, Rejtő 
János, Hiezl József, Rubint Dezső, Dr. Vajda István, Nagy János, Elnökségi tagok, továbbá 
Tóth Péterné, Dr. Dán András, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Kovács János Géza, Kovács László, Bognár Alajos, Szén István, Dési 
Albert, Almási Sándor. 

 
Első napirendi pontként Kovács András az előző EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót. Az elnökségi bizottságok tagjainak, 
szervezetek által történő delegálása megtörtént, későbbi napirendben részletesen tárgyaljuk. A 
MEE 2011 évi programjához eddig nem érkeztek javaslatok. Ismételten felhívta a figyelmét 
az illetékes elnökségi tagoknak a kérés továbbítására. A MAIT Elnökség által javasolt 
SZMSZ módosítása egyelőre nem történt meg. Az alakuló Smart Metering Munkabizottsággal 
kapcsolatban elmondta, hogy a MUBI elnökének személyére Dr Varjú Györgyöt javasolják, 
titkárának pedig Haddad Richárdot, akik a felkérést megbízásuk esetén elfogadják. A 
továbbiakban megjegyezte, hogy a DSO-k egyelőre nem delegáltak a munkabizottságba 
tagokat. Görgey Péter hozzátette, hogy a MAVIR tudomása szerint Kovács Pétert delegálja és 
az ERŐTERV is szándékát jelezte a MUBI-ban való képviseletére. Dr. Dán András 
megjegyezte, hogy az MSZT-nek van egy hasonló bizottsága, amelyben benne vannak a 
DSO-k képviselői. Továbbá megemlítette, hogy Debrecenben van egy 3 éve PLC-vel 
megvalósult pilot projekt.  
 
Második napirendi pontként Kovács András egészítette ki az OET programjának 
véglegesítésével kapcsolatban megküldött írásos előterjesztését, amelyben kiemelt hangsúlyt 
kap a MEE 3 éves stratégiájának megvitatása. A szélesebb körű, interaktívabb 
véleményalkotás érdekében kiscsoportos munkát javasolunk a vacsora ideje alatt, amelynek 
eredményét a csoportvezetők rögtön a vacsora után ismertetnek és vitára bocsájtanak. 
Dervarics Attila javasolta, hogy a vacsora utáni összefoglaló előadásokat tegyük másnap 
reggelre, amelyet a szombati programok idejének lerövidítésével tudnánk megoldani. Az 
elnökség egyetértett abban, hogy a végleges programot a fentieknek megfelelően módosítsuk. 
 
Harmadik napirendi pontként Dervarics Attila ismertette a vitára bocsájtott, OET-en 
bemutatásra kerülő, írásban is megküldött 3 éves stratégiai javaslatot. A stratégia főbb irányait 
először a 2009 évi OET tárgyalta, amely eredményét a 2010 évi elnök-főtitkári koncepció is 
tartalmazta. Általánosan megjegyezte, hogy a Megújulási Programban voltak nagylétszámot 
igénylő feladatok, amik nem lettek eredményesek, ezzel szemben hatékonyak voltak a kis 
létszámot igénylő akciók. Az új stratégia főleg folyamat centrikus feladatokra épül. 
Továbbra is kiemelt feladat a taglétszám stabilizálása, növelése, amelynél alapvetően fontos a 
területi szervezetek működése és a szakmai háttere. Fel kell mérni, hogy szakmai 
környezetünk milyen változásokat igényel a MEE tevékenységében, mire van igény. A MEE 
tagok szakmai ösztönzésére javaslatokat várunk a jelenlegi munkáltató kollégáktól. Rejtő 
János, Nagy János, Rubint Dezső, Kovács András, Kovácsné Jáni Katalin, Görgey Péter és 
Hiezl József hozzászólásai után az elnökség egyetértett, hogy szükség van a tagok és a 
szervezetek körében végzett igény felmérésre, ugyanakkor a szakmai szervezeteinknek össze 
kell állítani egy úgynevezett „szakmai étlapot” amelyből a regisztráló szervezet válogathatnak 
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egy szakmai nap szervezése esetén.  Feltétlen szükség van agilis szervezeti vezetőkre és a 
személyes kapcsolatokra épülő egyesületi életre, de alternatívaként érdemes az internet alapú 
kommunikációban is előrelépni. További lehetőség lehet az elektrotechnika népszerűsítésére, 
ha felhívjuk az iskolák figyelmét, hogy adott évben milyen szakmai évfordulók lesznek és 
azokkal kapcsolatban a MEE milyen előadást vállal. Meg kell nézni, hogy milyen 
kezdeményezések törekvések vannak jelenleg az elektrotechnika népszerűsítése terén 
amelyekhez érdemes csatlakoznunk. Kiemeltebb figyelmet kell fordítanunk a szakirány 
választás előtt álló fiatalokra, amely iránt komoly affinitás mutatkozik a Miskolci Egyetem 
vezetése részéről. Meg kell próbálni itt pilot projektet megvalósítani. Továbbra sem szabad 
megfeledkeznünk a pályaválasztó fiatalokról. Az energiastratégiával kapcsolatban komoly 
kapcsolatépítés folyik az illetékes szervekkel a korábbi tájékoztatásoknak megfelelően. 
Kovács András a „szakértői pool” akcióval kapcsolatban elmondta, hogy a MEE jelenleg a 
gyors és hatékony állásfoglalások készítésére nincs ráhangolva. Ismernünk kell a 
szaktudásbázist, hogy célirányosan kérhessünk véleményt egy megkeresés kapcsán. Ennek a 
szervezése az SZTB és a szakosztályok, társaságok nélkül nem fog menni. Balázs Péter 
hozzátette, hogy ne felejtsük ki a nyugdíjasok szervezetét, akik jelentős tapasztalattal és nem 
utolsó sorban idővel is rendelkeznek. Görgey Péter hozzátette, hogy az aktív szerepvállalás jó 
lehetőség a médiában való szereplésre is. Hollósy Gábor, Kovács András, Hiezl József, 
Kovácsné Jáni Katalin hozzászólásai után megállapította az elnökség, hogy a MEE 
köztudatban lévő megjelenésére (médiaszereplés) tudatosabban kell készülnünk. Körül kell 
nézni, hogy a környezetünkben jelenleg milyen közkedvelt média személyiségek vannak és 
kik azok, akik közel állhatnak hozzá.  
Dervarics Attila végezetül kijelentette, hogy a fentieknek megfelelően módosítja az OET-re 
megküldésre kerülő vitaanyagot. 
 
Negyedik napirendi pontként Kovács András ismertette az elnökségi bizottságok 
szervezetek által delegált és a bizottságok elnökei által javasolt tagok névsorát. 
 
Gazdasági Bizottságba delegált tagok: Baji Gál János (BUDAKO), Nemes László (ÉDUKO), 
Balogh Miklós (TITUKO), Dr. Beke Márta (DÉDUKO), Anger Ottó (SZERKO), Major 
Gyula (VTT), Vokony István (MAIT). A GB elnöke által javasolt további tag: Műhelyiné 
Anna. Az Egyesületi Elnökség 28/2010 számú határozatával a felsorolt tagokat egyhangúan 
elfogadta. 
Oktatási Bizottságba delegált tagok:  Kuti József (ÉDUKO), Ádám Zoltán 
(TITUKO), Elek-Savanya István (SZERKO), Cseh Attiláné, Pintér József (VHTSZ), Dr. 
Szandtner Károly (VGKBSZ), Bessenyei Tamás (EISZ), Bánhegyesi Attila (VET), 
Molnár Károly (VTT). Az Egyesületi Elnökség 29/2010 számú határozatával a felsorolt 
tagokat egyhangúan elfogadta. 
Kommunikációs és Marketing Bizottságba delegált tagok: Péti Tamás (ÉDUKÓ), Márki-Zay 
Péter (SZERKO), Szedlacsek Ferenc (VET), Hartmann Bálint (MAIT), Kruppa Attila 
(VFSZ), Kovács Gábor (DÉDUKO). A KMB elnöke által javasolt további tagok: Tóth 
Péterné, Ardai Zoltán. Az Egyesületi Elnökség 30/2010 számú határozatával a felsorolt 
tagokat egyhangúan elfogadta. Határozathozatal után Görgey Péter felvetette, hogy jó lenne a 
bizottságon belül a honlapért felelős személyt megnevezni. A feladatot Kovácsné Jáni Katalin 
magára vállalta. 
Szervezési Bizottságba delegált tagok: Dr. Benkó Balázs (BUDAKO), Varga Berta Tamás 
(ÉDUKO), Molnár László (TITUKO), Sebestény Gyula (DÉDUKO), Szűcsné 
Ferencz Ildikó (SZERKO), Rajnoha László  (VFSZ), Szilágyi András (EISZ), Pécsi 
Tivadar (VTT). Az Egyesületi Elnökség 31/2010 számú határozatával a felsorolt tagokat 
egyhangúan elfogadta. 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

2010.10.27. Egyesületi Elnökségi ülés emlékeztető 

Szakmai Tudományos Bizottságba delegált tagok: Czövek Zoltán (TITUKO), Kancsár 
László (VHTSZ), Dr. Fodor István (VFSZ), Farkas András (VGKBSZ), Haddad 
Richárd (EISZ), Pataki István (VET), Schwarcz Péter (VTT), Szén István 
(MAIT). Az SZTB elnöke által javasolt további tagok: Dr. Kiss István (titkár), Dr. Grabner 
Péter, Dr. Kovács Ernő, Dr. Kádár Péter, Dr. Ruzsányi Tamás, Dr. Varga László. Az 
Egyesületi Elnökség 32/2010 számú határozatával a felsorolt tagokat egyhangúan elfogadta. 
  
 
Ötödik napirendi pontként Dervarics Attila a 110. éves jubileumi rendezvényről szóló 
beszámolójában elmondta, hogy Nem egészen úgy sikerült, ahogy elterveztük. Követtünk el 
szervezési hibákat és voltak, akik cserbenhagytak bennünket. Külön köszönet jár azon 
tagtársaknak, akik elhozták legmagasabb szintű vezetőjüket, és Kroó Norbertnek a dinamikus 
és színes levezető elnökölésért. Kaptunk vissza pozitív és negatív visszajelzéseket egyaránt, 
amelyek tanulságát minden esetben levontuk.  
 
Egyebek:  

• Kovács András bejelentette, hogy november 24-én alakuló Szerkesztőbizottsági ülést 
tartunk. 

• Günthner Attila tájékoztatta az elnökséget, hogy a jubileumi nyakkendők elkészültek, 
amelyeket idén a legalább 50 éve MEE tagoknak adunk át. Szimbolikusan az 
érintettek nevében Dr. Horváth Tibor ünnepélyes keretek között vehette át a 
nyakkendőt a jubileumi rendezvényünkön. A regisztráló szervezeteknek az OET-en 
adjuk át a nyakkendőket. 

• Günthner Attila bejelentette, hogy Helter Ferencné (Rozika) egészségügyi okokra 
hivatkozva kezdeményezte korengedményes nyugdíjazását, amelyre a jelenlegi 
törvények alapján jogosult. A Magyar Elektrotechnikai Egyesülettel 1990-ben 
létesített tanfolyam ügyintéző és titkárnői munkaviszonya 2010. december 27-i 
dátummal megszűnik. Az elmúl 21 éves elkötelezett, precíz és odaadó munkájáért 
köszönetét és elismerését fejezte ki. 

• Hiezl József bejelentette, hogy a 2010. október 14-i Régió Ülésen úgy határoztak, 
hogy megváltoztatják a SZERKÓ nevét „MEE Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs 
Központ”-ra. A névváltoztatást annak érdekében kezdeményezték, hogy ne felejtsük el 
a nagy neveket. Az Egyesületi Elnökség 33/2010 számú határozatával a régió új 
nevét (MEE Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ) egyhangúan elfogadta. 

• Horváth József kollégái nevében megjegyezte, hogy hiányolták a Vándorgyűlésen 
kamarai kreditpontok igénylésének lehetőségét. Kovács András elmondta, hogy a 
kamarai kreditpontok igénylése a Vándorgyűlés esetén jelentős adminisztrációs 
többlet terhet ró ránk. Idén az igénylők kreditpont kiadása utólagos egyéni elbírálással 
történhet. Günthner Attila javasolta, hogy forduljunk hivatalos levélben a kamarához, 
hogy a Vándorgyűlés esetén milyen alternatív megoldást javasolnak számunkra.   

 
Budapest, 2010. október 27. 
 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

 

Günthner Attila      Kovács András 

irodavezető       főtitkár 


